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Onderwerp Beëindiging werkzaamheden Voorschotense Advies Commissie 

 

 
 
Geachte Raad, 

Door raadslid G. Zeelt van de ONS-fractie zijn op donderdag 12 maart 2020 onderstaande vragen 

gesteld met betrekking tot de beëindiging werkzaamheden Voorschotense Advies Commissie (VAC).  

Op 7 april 2020 hebben wij u een tussenbericht gestuurd omdat een overleg met vertegenwoordigers 

van de VAC in voorbereiding was. Wij hebben u daarbij gemeld dat wij de resultaten uit dit gesprek 

mee willen nemen in de beantwoording van de vragen. Het gesprek met de vertegenwoordigers van 

de VAC heeft op 11 juni 2020 plaatsgevonden.  

In de onderstaande beantwoording hebben wij enkele vragen gekoppeld omdat dit vanuit de 

beantwoording logisch is. 

Vraag 1 

Welke betekenis heeft de VAC voor het college of te wel, vindt het college het kunnen beschikken 

over een VAC een ‘last’ of een ‘lust’ en heeft een VAC (nog) toegevoegde waarde? 

Vraag 6 

Het verhaal gaat, dat de VAC over bij voorbeeld het plan Segaar/Het Arsenaal een advies heeft 

uitgebracht, dat als ‘een reactie van inwoners/omwonenden’ is afgedaan. Is dit een vergissing of 

moet dat als een waardeoordeel worden gezien? 

Antwoord op de vragen 1 en 6:  
De VAC is een adviescommissie die al lange tijd bestaat, en oorspronkelijk is ingesteld vanuit de 

behoefte aan praktische advisering over bouwplannen. In de loop van de tijd is aan de adviesrol van 

de VAC de facto steeds minder invulling gegeven. In de zomer van 2019 hebben daarom een aantal 

gesprekken met de wethouder plaatsgevonden over de toekomst van de VAC. Afgesproken is toen 

om de adviesrol van de VAC, verbreed naar aspecten als leefbaarheid en veiligheid, te richten op 

twee pilotprojecten (waaronder Beresteyn) om te zien of dat meerwaarde zou hebben.   

Voor het park bij Beresteyn geldt dat de advisering door de VAC op de inrichting van het park als 

gevolg van de fasering in het project en door formele omstandigheden van de zijde van de 

ontwikkelaar (nog) niet heeft kunnen plaatsvinden. De regie voor het inrichtingsplan ligt bij de 
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ontwikkelaar. Dit neemt niet weg dat de gemeente vanuit de gemaakte afspraken hierover actief had 

moeten communiceren.  

Voor Segaar/Arsenaal (vraag 6) zijn geen specifieke afspraken met de VAC gemaakt over de 

advisering. We hebben naar belanghebbenden en adviesorganen uitnodigingen voor deelname aan 

informatiebijeenkomsten laten uitgegaan. De VAC heeft de uitnodigingen positief beantwoord en 

heeft zich bij deze gelegenheden laten vertegenwoordigen. De VAC heeft geen advies uitgebracht 

over Segaar/Arsenaal.  

Vraag 2 

Klopt het, dat de gemeente Voorschoten/het college geen actieve VAC meer heeft? 

Antwoord: 

Tijdens het ambtelijk gesprek van 11 juni 2020 is door de vertegenwoordigers van de VAC 

desgevraagd bevestigd dat de VAC definitief niet meer verder gaat. 

Vraag 3 

Indien ja, hoe heeft het zo ver kunnen komen en zo neen, wat is er dan -naar de mening van het 

college- aan de hand, dat de VAC de handdoek in de ring gooit? 

Antwoord: 

We hebben vastgesteld dat afspraken op onderdelen onvoldoende zijn nagekomen en onvoldoende 

zijn gecommuniceerd. Tijdens het gesprek van 11 juni is duidelijk geworden dat de wederzijdse 

verwachtingen over de invulling van de adviesrol niet met elkaar overeenkomen en dat de mismatch 

van deze verwachtingen naar elkaar toe onvoldoende is uitgesproken.  

Vraag 4 

Hoe wordt de communicatie met de VAC georganiseerd c.q. welke procedure afspraken zijn er 

vastgelegd? 

Vraag 5 

Vindt het college adviezen van deskundige inwoners waardevol en passen dit type adviezen binnen 

het denken over (burger)participatie. Zo ja, is het college van plan om de VAC nieuw leven in te 

blazen? Zo neen, waarom niet. 

Antwoord op de vragen 4 en 5 

Het college vindt participatie belangrijk. Uit het gesprek met de vertegenwoordigers van de VAC is 

naar voren gekomen dat de bestaande VAC nieuw leven inblazen geen begaanbare weg is. Waar we 

naar toe willen is een bredere integrale advisering. Sociaal domein en ruimtelijke advisering hebben 

veel met elkaar te maken, en onder invloed van onder meer de nieuwe Omgevingswet en wetgeving 

op het sociaal terrein wordt die brede advisering steeds belangrijker. Het is daarom goed dat enkele 

vertegenwoordigers die actief waren in de VAC zijn overgestapt naar de Adviesgroep Sociaal Domein 

Voorschoten (ASDV). Dit biedt de mogelijkheid om de advisering die voorheen door de VAC werd 

gedaan in die bredere scope van de ASDV te plaatsen. Het college gaat graag in gesprek met de 

adviesraad om aan deze nieuwe opzet invulling te geven. Volgend op de recente brief van de ASDV 

heeft het college dit adviesorgaan inmiddels uitgenodigd voor een gesprek. 
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Met vriendelijke groet, 
het college van burgemeester en wethouders, 

 
 
 

A.R. de Graaf, Ch. Aptroot, 

gemeentesecretaris burgemeester 

 

 

Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 


